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VRAGEN

VSA
1. Wat is de huidige uitgezette koers voor het verbeteren van samenspraak.

Antwoord: Deze vraag zien wij als een politieke vraag en geen technische vraag, en 
kunnen deze daarom niet beantwoorden.

2. Komt informatie weer beschikbaar op papier of moeten mensen hier steeds om 
vragen?
Antwoord: Het is niet duidelijk wat u met deze vraag bedoelt.

3. Wat is de stand van zaken rondom de ruit van Eindhoven? Wordt hier opnieuw naar 
gekeken?
Antwoord: Bereikbaarheidsagenda blijft vooralsnog uitgaan van een situatie zonder 
Ruit.

4. Wanneer komt er een plan rondom de Kempenbaan Oost? Valt dit onder uitvoering of 
kan de raad hier eerst naar kijken?
Antwoord: Zodra het bestemmingsplan voor Kempenbaan Oost gewijzigd moet 
worden en hier extra middelen voor nodig zijn, komen we bij uw raad terug.

Herijking parkeren
5. Zijn er kosten verbonden aan dit onderzoek?

Antwoord: Ja, interne uren en beperkte externe kosten.

Vervanging diverse wegen Meerveldhoven Zeelst
Er wordt nu gesteld dat de vervanging 1,5 miljoen gaat kosten.
Als pas in 2022 begonnen wordt met de vervanging weten we nu al dat de kosten voor 
deze vervanging zullen zijn gestegen vanwege o.a. , hogere grondstofprijzen en inflatie.
6. Hoe kunnen we dit beter begroten?

Antwoord: Bij de begroting wordt structureel rekening gehouden met prijsindexatie.
7. Wanneer begint het samenspraak traject?

Antwoord: Wanneer en welke vorm van communicatie (samenspraak of inspraak) is 
nu nog niet bekend.

8. Welke kaders liggen aan dit bedrag ten grondslag?
Antwoord: Landelijke eenheidsprijzen met waar nodig een lokale bijstelling.

Sport, cultuur en recreatie
Stimulering van verdergaande samenwerking tussen de grote culturele instellingen.
9. Waar wil het college naar toe met deze stimuleringen, wat is het uiteindelijke doel? 

Antwoord: Veldhoven wil al haar inwoners ondersteunen en motiveren tot 
cultuurdeelname. De grote culturele instellingen worden gestimuleerd om ieder vanuit 
hun eigen kernactiviteit maximaal samen te werken, zodat inwoners optimaal gebruik 
kunnen maken van de diversiteit aan mogelijkheden die de instellingen te bieden 
hebben.

10. Wat wordt er van de instellingen verwacht?
Antwoord: Het college verwacht van de instellingen dat zij, daar waar dit tot 
meerwaarde leidt, optimale samenwerking realiseren op inhoudelijk, tactisch en 
operationeel niveau.

11. Wat mag het 100 jarige jubileum gaan kosten en wanneer start de samenspraak 
hierover?
Antwoord: Er is nog geen budget vastgesteld. De voorbereidingen voor het 
samenspraaktraject zijn gestart, er is een stuurgroep geformeerd en een projectplan 
is in voorbereiding.



12. Hoe concreet zijn de plannen voor de koningsdag viering in Veldhoven?
Antwoord: De plannen voor de koningsdagviering in Veldhoven zijn nog niet concreet.

Schuldhulpverlening
13. Waarom pas uitwerking in 2019?

Antwoord: Tot eind 2018 heeft de gemeente een contract met de Kredietbank voor 
het uitvoeren van de 2e fase van schulddienstverlening. Vanaf 2019 voeren we alle 
taken op het gebied van schulddienstverlening in eigen beheer uit. Met het oog op 
deze verandering werken we in 2018 aan de voorbereidingen (o.a. accreditatie van 
NVVK en invulling van vacatures).

WMO en zorg
14. Welke concrete maatregelen zijn er om de tekorten terug te dringen en in de toekomst 

te voorkomen?
Antwoord: Om de tekorten op de jeugdhulp terug te dringen en in de toekomst te 
voorkomen is een aantal actieplannen ontwikkeld. De raad is hierover eerder 
geïnformeerd. De acties hebben betrekking op interne bedrijfsvoering, 
contractbeheersing en regionale samenwerking rondom inkoop, het Centrum voor 
Jeugd en Gezin (CJG), samenwerking huisartsen en professionele 
jeugdzorginstellingen. Daarnaast geven we uitvoering aan de integrale kadernota 
jeugd "Focus op alle jeugd" met aandacht voor het bevorderen van positieve en 
beschermende factoren en het vergroten van de weerbaarheid van kinderen.

15. Blijven wij zorg inkopen zoals we de afgelopen jaren hebben gedaan?
Antwoord: Veldhoven werkt op het gebied van inkoop samen met de regiogemeenten 
in het project '21 voor de Jeugd'. Samen met de inkoopexperts wordt gewerkt aan 
nieuwe inkoopcontracten voor de (jeugd)zorg voor de periode 2019 en verder.

Energietransitie
16. Wanneer kan de raad de kaders meegeven voor het programma dat wordt opgesteld? 

Antwoord: Dat is op dit moment nog niet bekend.

Vragen aan wethouder Rooiiakkers
17. Wat gaat u doen om minder afhankelijk te worden van de meicirculaire en de 

aanvullende bijdrages van het rijk?
Antwoord: Deze vraag zien wij als een politieke vraag en geen technische vraag, en 
kunnen deze daarom niet beantwoorden.

18. U hebt het bij de behandeling van de algemene beschouwingen 2017, risicovol 
begroten genoemd. Wat mogen we op dat vlak van u verwachten?
Antwoord: Deze vraag zien wij als een politieke vraag en geen technische vraag, en 
kunnen deze daarom niet beantwoorden.

19. Aan de voorjaarsnota en het coalitieakkoord kunnen we zien dat er de bereidheid is bij 
het college om de ozb te verhogen indien nodig. Wat gaat u concreet doen, om dit te 
voorkomen?
Antwoord: Deze vraag zien wij als een politieke vraag en geen technische vraag, en 
kunnen deze daarom niet beantwoorden.

BurgerPartij Veldhoven (BPV)
1. Onder 2.2 bij het onderwerp Samenspraak zegt het college dat, bij overleg tussen de 

inwoners, ondernemers etc., hun inbreng maximaal tot zijn recht komt. Volgens de 
BPV is dat niet in alle gevallen tot nu toe gelukt. Zeker gelet op de discussie tijdens de 
oordeelsvormende vergadering van 12 juni jl. over het GVVP.
Vraag: Wat gaat het college doen om dit te veranderen?
Antwoord: Deze vraag zien wij als een politieke vraag en geen technische vraag, en 
kunnen deze daarom niet beantwoorden.



2. Onder 2.2 bij het onderwerp Toegankelijkheid van informatie staat dat 
toegankelijkheid van groot belang is, ook voor mensen met een beperking. Dit wordt 
ook op meerdere plaatsen in de voorjaarsnota op deze manier verwoord.
Vraag: Kan het college, zoals in het coalitieprogramma opgenomen, naast de aandacht 
aan mensen met een beperking ook de aandacht voor de oudere Veldhovenaar 
benoemen?
Antwoord: Toegankelijkheid betekent de aangeboden diensten en informatie bruikbaar 
maken voor iedereen, inclusief ouderen en mensen met een functiebeperking.

3. Onder 2.3 Veiligheid staat dat jongeren die vernielingen aanbrengen bij de 
burgemeester op gesprek moeten komen. Tijdens een raadsbijeenkomst is toegezegd 
dat de kosten als gevolg van de vernieling op de dader verhaald zou worden.
Vraag: Gaat het college de eerdere toezegging opnemen in de voorjaarsnota? 
Antwoord: Vernielingen in het openbaar gebied worden niet geaccepteerd. Gemeente, 
politie en andere instanties werken samen om daders te achterhalen en de kosten te 
verhalen. Indien de dader minderjarig is, worden de kosten op de ouders verhaald. 
Vaak gaat het om schoonmaak-, herstel- of vervangingskosten. Omdat het verhalen 
van de kosten geen op zichzelf staande inkomsten betreft, nemen wij dit niet op in de 
voorjaarsnota.

4. Onder 2.4 bij het onderwerp Eindhoven Airport staat dat het college voorstander is 
van een gecontroleerde groei van Eindhoven Airport.
Vraag: Heeft het college een beeld van de maximale groei van de vliegbewegingen en 
de mate van uitbreiding en wat gaat het college doen om grip te houden op de 
"gecontroleerde groei"?
Antwoord: Volgens de huidige afspraken zal de luchthaven groeien tot 43.000 
vliegtuigbewegingen in 2019. Gemeenten, Provincie, Rijk en luchthaven zijn met 
elkaar in gesprek over de periode vanaf 2020. In die gesprekken is door de partijen 
nog geen standpunt ingenomen over eventuele groei van de luchthaven.
Hoe het college daar vervolgens in staat, is een politieke vraag.

CDA
1. De CDA fractie heeft het college gevraagd om te overwegen, naast de integrale nota 

onderwijshuisvesting, geld op te nemen voor een onderzoek naar de 
onderwijshuisvesting voor Oerle en middelen om daar op korte termijn passende 
maatregelen te treffen.
Gelet op de hoeveelheid kinderen op de kinderopvang en de toestroom naar de 
basisschool is op korte termijn huisvesting noodzakelijk.
CDA Veldhoven vindt het heel belangrijk dat kinderen die in de dorpen die bij Oerle 
horen geboren worden er ook naar school kunnen.
Het antwoord van de wethouder in de eerste termijn was wat ons betreft 
onvoldoende.
Een integrale nota is te tijdrovend en niet concreet genoeg.
Antwoord: Het doel van het Integraal Huisvestingsplan (IHP) is het vaststellen van 
een visie en duidelijke kaders voor toekomstbestendige onderwijshuisvesting binnen 
Veldhoven. Daarbij wordt rekening gehouden met: demografische ontwikkelingen, 
onderwijsontwikkelingen, de (kwaliteit van de) huisvestingsstructuur en de 
verbondenheid met partners binnen de schoolgebouwen. Een IHP legt de basis voor de 
lange termijn en geeft duidelijkheid voor scholen, kinderopvangorganisaties en 
gemeente. Aangezien genoemde ontwikkelingen samenhangen met elkaar, vinden wij 
het van belang naar het geheel van alle scholen te kijken in het IHP en er niet 
vooruitlopend één school uit te lichten. Hoewel het IHP leidend is, zijn we wel in 
gesprek met het schoolbestuur over de situatie in Oerle. Mocht het schoolbestuur toch 
vooruitlopend op het IHP een aanvraag indienen, dan zal dit terdege onderbouwd 
moeten worden.



PvdA
De PvdA hield vooral een beschouwing op het traject voorjaarsnota begroting.

Vragen in programma 1:
1. Wat zijn de aard en omvang van het door het college geconstateerde manco in de 

ketenaanpak van school, jeugd- en jongerenwerk tot en met politie?
Antwoord: De afgelopen jaren hebben we een probleem geconstateerd in de 
structurele ketenaanpak van jeugdgroepen. De gemeente heeft de regie in het 
voorkomen dan wel aanpakken van problematische jeugdgroepen. Om dit succesvol te 
kunnen doen, is het noodzakelijk om een compleet beeld te hebben van de 
jeugdgroepen in Veldhoven en hoe deze zich ontwikkelen (monitoren). Dit vraagt 
actieve en continue inzet op groepen: er simpelweg 'zijn' en relaties opbouwen. Waar 
nodig kan dan vanuit de relatie en informatie die er is, worden bijgestuurd en/of waar 
nodig vroegtijdig een integrale aanpak tot stand komen met de ketenpartners. Dit 
alles zo vroegtijdig mogelijk.
De politie kan deze taak niet alleen uitvoeren. De hoofdtaak van politie is het 
handhaven van de openbare orde en het uitvoeren van strafrechtelijk onderzoek. Het 
jongerenwerk besteedt slechts een gedeelte van de capaciteit aan uren in de wijk. 
Veelal ligt de volledige focus en capaciteit dan op de integrale aanpak van (inmiddels) 
problematische jeugdgroepen. Deze jeugdgroepen vragen om een intensieve en 
langdurige aanpak. De rustige groepen of groepen met (nog) een beperkte impact op 
de omgeving worden nu niet of nauwelijks bezocht. Jongeren in dergelijke groepen 
kunnen daardoor (langer) anoniem blijven. Het zicht ontbreekt en sturing of correctie 
vindt niet (tijdig) plaats. Hierdoor kan eerder overlast ontstaan en komen de jongeren 
ook eerder in aanraking met de politie. Recent heeft dit gebrek in de keten nog geleid 
tot de plotselinge vorming van een criminele jeugdgroep. Deze jongeren waren niet of 
nauwelijks in beeld bij het jongerenwerk en politie.

2. (aansluitend) Wat zijn de kosten voor BOA's op dit item? Maar waarschijnlijk zijn 
die op dit moment nog niet inzichtelijk.
Antwoord: Kosten zijn afhankelijk van definitieve planvorming en dus nog niet 
inzichtelijk.

Vraag Programma 2:
3. Kunnen de duurzaamheids- en bereikbaarheidsagenda gekoppeld worden en gaan we 

daartoe pogingen ondernemen?
Antwoord: Waar mogelijk zal dit zeker gebeuren.

SENIOREN VELDHOVEN
1. Welke invloed heeft de mei/juni circulaire op de getoonde cijfers?

Het antwoord van de wethouder tijdens de oordeelsvormende raadsvergadering op 
12 juni was dat de circulaire pas net binnen was, maar eerst nog doorgerekend moet 
worden.
Vraag is dan of de raad over het effect van de circulaire kan worden ingelicht op de 
eerstvolgende vergadering zijnde de besluitvormende vergadering op 3 juli?
Antwoord:
De effecten voor de meicirculaire 2018 voor 2018 tot en met 2022 zijn:
2018 Voordeel C 1..114.000
2019 Voordeel C 98.000
2020 Nadeel C 259.000
2021 Nadeel C 482.000
2022 Nadeel C 910.000
Deze effecten worden meegenomen in de tweede kwartaalrapportage 2018.



2. Waar vinden wij in Programma 4 Onderwijs en jeugd een relevante toelichting op de 
toekomstige volwasseneneducatie in Veldhoven?
Het antwoord van de wethouder was dat dit op bladzijde 13 zou staan. Daar staan 
inderdaad de woorden: "educatie voor volwassenen", maar daar wordt verder niet 
dieper op ingegaan. Alleen op mensen die een achterstand hebben op taalgebied. 
Volwasseneneducatie gaat veel verder dan dat.
Graag zien wij dus een toelichting hoe het college naar de toekomst toe gestalte gaat 
geven aan de volwasseneneducatie in Veldhoven.
Antwoord: Om deel te kunnen nemen aan de samenleving is een minimum aan 
vaardigheden vereist. Om dit te verkrijgen kan door Veldhovenaren gebruik worden 
gemaakt van het aanbod dat regionaal wordt ingekocht op basis van de Wet Educatie 
Beroepsonderwijs. Daarnaast kan lokaal gebruik worden gemaakt van het aanbod van 
het (Digi)taalhuis, gevestigd in de bibliotheek Veldhoven, waar naast ondersteuning 
op het gebied van taal ook ondersteuning wordt geboden in het verkrijgen van digitale 
vaardigheden. Tevens wordt indien nodig vanuit de gemeente aan mensen met een 
achterstand tot de arbeidsmarkt de mogelijkheid geboden om door middel van 
kortlopende trajecten competenties te ontwikkelen. Tot slot wordt onder bepaalde 
voorwaarden via de 'mee-doen regeling' de mogelijkheid geboden gebruik te maken 
van het aanbod van de Parasol. Samengevat de focus waar het volwasseneneducatie 
betreft is gericht op het vergroten van de participatiekansen van alle Veldhovenaren.

3. Waarom wordt er in hoofdstuk 2.4 bij de alinea " Vervanging wegen Meerveldhoven 
en Zeelst " een investeringsaanvraag gedaan voor C 1.500.000,00?
De benodigde gelden hiervoor dienen toch uit de reguliere voorzieningen te komen. 
SENIOREN VELDHOVEN neemt aan dat met het intrekken van het GVVP plan ook deze 
werkzaamheden worden heroverwogen.
Antwoord: Vervanging van wegen is niet opgenomen in de reguliere voorziening. 
Daarom wordt hiervoor een apart krediet aangevraagd. Deze werkzaamheden hebben 
geen relatie met GVVP.

4. Bij de beleidsmatige uitgangspunten onder hoofdstuk 3.2 wordt er uitgegaan van 
minimaal een sluitende begroting: SENIOREN VELDHOVEN vindt dit gelet op de talloze 
risico's en onzekerheden te weinig. De reserves moeten verder opgebouwd
worden en dit is alleen mogelijk bij overschotten op de begroting en dat moet dus 
het uitgangspunt worden.
Antwoord: Dit is geen vraag maar een stelling die u inneemt.

5. 2.4 Eindhoven Airport: SENIOREN VELDHOVEN heeft in het verleden al gepleit voor 
een treinstation in Acht; vraag blijft staan.
Antwoord: Het treinstation is niet meer in beeld voor de korte termijn. Uit onderzoek 
is gebleken dat een sprinterstation financieel niet haalbaar is. Wellicht is op termijn de 
realisatie van een intercitystation nog mogelijk, maar hier zal geen besluit over komen 
voor 2030.
Doelgroepenvervoer; vrijwilligers van SWOVE, Nieuwe Levenskracht en Cordaad 
brengen allen ouderen naar hun plek. Sluiten die systemen op elkaar aan? Kan dit 
gecoördineerd gaan worden? Vallen er wellicht ouderen buiten de boot omdat ze niet 
aan voorwaarden voldoen en/of hebben ze mogelijk geen weet van de kansen en 
mogelijkheden in dezen?
Antwoord: Deze vervoersinitiatieven zijn door organisaties opgezet die zelfstandig de 
vrijheid hebben om initiatieven te ontwikkelen, de coördinatie en communicatie te 
regelen, en de voorwaarden te bepalen die hierbij gelden. Gemeente Veldhoven heeft 
hier geen zeggenschap in. Momenteel wordt met het project Slimme mobiliteit, zoals 
beschreven in de Voorjaarnota, regionaal wel onderzocht hoe diverse vervoersstromen 
in de toekomst beter op elkaar afgestemd zouden kunnen worden (waaronder 
doelgroepenvervoer, vrijwilligersinitiatieven en het openbaar vervoer).



6. 2.5 Werkgelegenheid en Onderwijs; Enkel hightech onderwijs of ook onderwijs 
voorzorgtaken, ambachtelijk onderwijs, ouderenonderwijs etc. etc..
Detailhandel; Voorzieningen in nieuwe wijken zoals Huisakkers, (avond)supermarkt, 
lichte horeca. Hoe zit het met de sociale cohesie in de (nieuwe)wijken?
Antwoord: Er is nog geen uitgewerkt plan hoe gemeenten kunnen stimuleren dat 
werkgevers en onderwijs met elkaar de mogelijkheden gaan verkennen voor de 
verbreding van werkaanbod en opleidingen. Het is daarom op dit moment nog niet 
duidelijk op welke soorten onderwijs dit streven zich gaat richten.
De ambitie voor Zilverackers is het creëren van een hoogwaardige woon- en 
leefomgeving met een hoge leefkwaliteit waarbij de aanwezigheid en/of 
bereikbaarheid van voorzieningen van belang is. We streven naar een 
levensloopbestendige wijk waar ruimte is voor spontane ontmoeting en het 
organiseren van activiteiten die sociale cohesie stimuleren en vereenzaming 
voorkomen. Dit willen we doen door op bepaalde plekken (maatschappelijke) 
voorzieningen te combineren. We streven naar een flexibel plan waar ruimte is voor 
initiatief en kleinschalige bedrijvigheid en voorzieningen. Voor wat betreft detailhandel 
volgen wij de detailhandelstructuurvisie waarin een duidelijke keuze is gemaakt voor 
concentratie van detailhandel in Citycentrum en Kromstraat. De huidige detailhandel 
in de overige wijken mag blijven bestaan, maar er wordt geen uitbreiding toegestaan. 
Voor supermarkten en winkelbezoek is men vanuit de nieuwe wijken aangewezen op 
bestaande voorzieningen, die zowel per fiets als met de auto goed bereikbaar zijn.

7. 2.9 Energietransitie; Bouwverordening zo aanpassen dat daken zonnepaneelbestendig 
moeten zijn. Dubbelgebruik van bestaande gronden, e.e.a. zoals door SENIOREN 
VELDHOVEN is voorgesteld bij de nieuw aan te leggen parkeerplaats bij ZOO 
Veldhoven. Zie hiervoor de site www.solarfields.nl.
Antwoord: Dit is geen vraag. Bouwtechnische eisen zijn niet opgenomen in de 
bouwverordening maar in het Bouwbesluit. Dit is landelijke regelgeving en kan dus 
niet lokaal worden aangepast. Bij een verzoek om dubbelgebruik van ruimte kunnen 
we deze beoordelen op de mogelijkheden.

8. Afval; Weet de gemeente hoeveel asbest er in Veldhoven nog te verwijderen is? 
Antwoord: Nee

9. Laadpalenbeleid; Is de gemeente bekend met het feit dat parkeerkosten in rekening 
gebracht kunnen worden als men auto te lang aan de oplaadpaal laat staan.
Antwoord: Ja, het is bekend dat in de toekomst mogelijk kosten in rekening gebracht 
kunnen gaan worden.


